
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/12212.

Benyújtás dátuma: 2020-08-27 12:12

Parlex azonosító: SMIUO22L0001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Dr. Oláh Lajos (DK) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "El fognak-e indulni valaha a megígért, állami cégek 
bevonásával létrehozandó munkahelyteremtő programok?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

2020. július 8-án beadott, K/11249. számú, " Mikor fognak indulni az állami cégek bevonásával a 
kormányfő által ígért munkahelyteremtő programok?” című kérdésemre sajnos semmilyen választ 
nem kaptam. Schanda Tamás államtitkár úr a kérdés címével és tatalmával ellentétben a 
vállalkozásoknak a munkahelyek megtartására irányuló pályázatairól adott átfogó tájékoztatást. 
Azaz a válaszban szereplő számok még csak nem is a kormány mukahelymegtartásra szánt 
összegeiről szólnak, hanem csupán hogy a pályázó vállalatoknak erre mennyire lenne szükségük. 
Ám a válaszban – kérdésemmel ellentétben – sem állami vállalatokról, sem új munkahelyek 
teremtéséről nem esett szó.

Tisztelt Miniszter Úr!

Fentiek értelmében tehát következő kérdésekben kérem tájékoztatását:

El fognak-e indulni valaha a miniszterelnök úr által megígért, állami cégek bevonásával 
létrehozandó munkahelyteremtő programok? 

Ha már államtitkár úr ilyen hosszan összegezte a beérkezett pályázatokat: kormány számításai 
szerint mekkora lesz a sikeresek aránya? 

A kormány számításai szerint a sikeres pályázatok mekkora pénzösszeget és megvédett 
munkahelyet fognak jelenteni? 

Ki és mi alapján dönt az egyes pályázatok sikerességéről? 



A Milyen segítségre számíthatnak a kormánytól azok, akik már elveszették a munkájukat, ezért a 
munkahely-megtartási programokban nem érintettek? 

Megtisztelő válaszát köszönöm!

Tisztelettel:

Dr. Oláh Lajos 
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